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Развитие цифровой экономики порождает дискуссию о необходимости трансформации законодательства о налогах и сборах. 
В статье обосновывается необходимость сохранения основ налогообложения, в том числе и в отношении цифровых компаний.

Ключевые слова: цифровая экономика, налог, налоговое право, справедливость, нейтральность.

* Исследование выполнено при финансовой поддержке РФФИ в рамках научного проекта № 18-29-16062мк «Концепция правового обеспечения
цифровизации сферы публичных финансов».

DOI: 10.18572/1999-4796-2022-1-23-28

СОВЕРШЕНСТВОВАНИЕ ЗАКОНОДАТЕЛЬСТВА

The Legal Grounds for Taxation of Digital Economy Actors
Anna A. Kopina

Associate Professor of the Department of Legal Support of Public Finance

Leading Research Scientist of the Department of Financial, Tax and Budget Legislation 

of the Institute of Legislation and Comparative Law under the Government of the Russian Federation

PhD (Law), Associate Professor

The development of the digital economy gives rise to a discussion about the need to transform the legislation on taxes and fees. The article 
substantiates the need to preserve the basics of taxation, including when taxing digital companies.
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